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Vragen van de leden Boelhouwer en
Jacobi (beiden PvdA) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en de staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat over het gebrek aan
lozingspunten voor de pleziervaart.
(Ingezonden 23 februari 2009)

1
Is er omtrent de invoering van het
verbod op vrije lozing van vuil water
door pleziervaartuigen en de
verplichting dat vrijwel alle
pleziervaartuigen moeten zijn
voorzien van een vuilwatertank
contact geweest met de Nederlandse
jachthavens?

2
Heeft u inzicht in het aantal
lozingspunten dat beschikbaar is bij
aanvang van het vaarseizoen?

3
Bent u bekend met de mededeling die
tijdens de jaarvergadering van de
Vereniging de Wadvaarders
(31 januari 2009) werd gedaan,
luidende dat er vooral bij de havens
van de Waddeneilanden en het
IJsselmeer onvoldoende
lozingspunten beschikbaar zijn voor
de vele honderden pleziervaartuigen?
Is die constatering waar?

4
Hoeveel lozingspunten moeten er
redelijkerwijs per haven beschikbaar
zijn?

5
Bent u voornemens er bij de
bevoegde autoriteiten op aan te
dringen dat bij aanvang van het
vaarseizoen voldoende lozingspunten
beschikbaar moeten zijn?
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